
Referat fra generalforsamling i AS VIG syd Digelag den 24.04.2019. 

 

Velkomst v.formand Ib Tærsbøl. 

Valg af dirigent ( Gert Hedegård blev Valgt ) 

Generalforsamlingen indledes med at mindes Carsten Laursen ,vort mangeårige bestyrelsesmedlem som 

døde i januar. 

Formandens beretning : Der er målt kote højder på diget , diget holder kotehøjte overalt på 1.9 m . 

Diget er efterset og der er sprøjtet mod muldvarper m.m.. Huller er fyldt op og der er sået græs hvor der 

var behov. Græsset blev på grund af den varme sommer kun slået 2 gange, vi får slået 3 gange i år. 

Der har været flere møder med kommunen angående sandfanget til Døde Å som ikke bliver renset op ,vi 

håber både sandfanget og Døde Å bliver renset op i år.  

Skiltning : Vi laver Skiltningen på Diget om så skiltene kommer til at stå på toppen af Diget  og så de kan 

læses fra begge sider. 

Beretning godkendt. 

Regnskabet blev fremlagt af Kent Gadeberg  og både regnskab og Budget blev godkendt. 

Kontingent fortsat 300,oo kr. pr. år. 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. Ib Tærsbøl , Kent Gadeberg, Carl Sloth Nielsen blev genvalgt 

Kim Tryk blev valgt for 1 år til bestyrelsen 

Hans Hansen blev valgt som første suppleant 

Valg af Revisor: Genvalg til Niels Lonnebjerg 

Orientering om forlængelse af Diget ved Ib Tærsbøl : 

Bestyrelsen vil i samarbejde med kommunen gerne have lov til at forlænge Diget ca. 325 meter mod sydøst 

da vi så håber at problemerne med spjæld og spunsvæg ved Kirkholmvej er ovre . Kommunen ser velvilligt 

på sagen.  

Indkomne forslag :  intet 

Eventuelt : ingen forslag 

Generalforsamling slut kl. 20.15. 

Efter generalforsamlingen orienterede Niels Lonnebjerg  om status vedr. Havbrugssagen . 

Referent : carl sloth nielsen 

 


